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Zápisnica č. 6 
 

zo zasadnutia Rady školy pri Hotelovej akadémii, Južná trieda 10, Košice,  

ktoré sa konalo dňa 12 . 12. 2017 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

PROGRAM: 

 
1) Informácia  o výsledkoch  výchovno-vzdelávacej  činnosti  školy  za  1.  štvrťrok  šk.  roka 

2017/2018,  
2) Zriadenie šk. internátu a šk. jedálne v priestoroch HA, vyradenie odborov zo siete vzdelávania, 

zaradenie študijných odborov do siete 

3) Prerokovanie a schválenie plánu zasadnutí rady školy v kalendárnom roku 2017  
4) Rôzne  
5) Uznesenie a záver  

 

Predseda rady školy otvoril zasadnutie a prebehla kontrola uznesení. Zhodnotil, že všetky úlohy boli 

splnené. 

 
K bodu č. 1 

 

Riaditeľ školy predniesol rade školy správu o výsledkoch výchovno-vzdelávacej činnosti a jej 

výsledkoch za obdobie 1. štvrťroka šk. roka 2017/2018. Vyzdvihol aktivity, ktoré sa uskutočnili počas 

spomínaného obdobia (DOD, súťaže, olympiády, športové akcie, iné aktivity). 

 
K bodu č. 2 

 

Riaditeľ školy predniesol rade školy návrh vedenia Hotelovej akadémie na zriadenie školského 

internátu a šk. jedálne v priestoroch HA. Vysvetlil dôvody zriadenia a vyzdvihol výhody v prípade 

zriadenia vlastného školského internátu pre školu ako konkurenčnú výhodu v porovnaní s inými SŠ pre 

žiakov, ktorí potrebujú ubytovanie počas štúdia na SŠ. Členovia rady školy predložený návrh 

jednohlasne schválili. 

Predseda rady školy navrhol požiadavku na vyradenie odborov zo siete a ich zameraní, ktoré nemajú 

nadväznosť podľa doterajších právnych predpisov v sústave odborov vzdelávania. Jedná sa o odbory: 

2940 6 00 potravinárstvo, 2959 4 00 potravinársky priemysel, 6318 7 00 manažment hotelov 

a cestovných kancelárii. Členovia rady školy predložený návrh jednohlasne schválili. 

Riaditeľ školy požiadal radu školy o opätovné schválenie zaradenia nových študijných odborov do 

siete. Jedná sa o nasledujúce študijné odbory: 6337 M Informačné technológie a informačné služby 

v obchode., 2940 M 08 Potravinárstvo – podnikanie v potravinárstve, 2940 M 09 Potravinárstvo – 

potravinár – kvalitár. Členovia rady školy predložený návrh jednohlasne schválili. 
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K bodu č. 3 

 

Predseda rady školy predniesol návrh plánu zasadnutí Rady školy pri Hotelovej akadémii, Južná trieda 

10, Košice v kalendárnom roku 2018. a obsah zasadnutí. Členovia rady školy predložený návrh 

jednohlasne schválili. 

 
K bodu č. 4 
 

Riaditeľ školy  pripomenul, že škola neustále realizuje marketingové akcie rôzneho typu (nové 

logo školy, nová www stránka, billboard, DOD a osobné návštevy ZŠ) na zviditeľňovanie sa v celom 

okolí Košického samosprávneho kraja.  

Radu školy informoval o realizácii projektu Euroscola, ktorý súvisel s usporiadaním 

rôznorodých aktivít žiakov s tematikou EÚ. Informoval o plánovanej rekonštrukcii recepcie hotelovej 

časti.  

Predseda rady školy informoval o písomnom vzdaní sa členstva v rade školy člena (zástupcu 

žiakov) p. Otta Marca Bauernebla, k 30. 11. 2017, podľa § 25, ods. 13, písm. b)., zákona 596/2003 Z. z. 

o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

a predstavil novú členku rady školy – zástupcu žiakov, od 01. 12. 2017, sl. Alexandru Papovú, ktorá 

bola zvolená žiackou radou. 

 
K bodu č. 5 

 

UZNESENIE 
 
Rada školy pri Hotelovej akadémii, Južná trieda 10, Košice: 
 

A. Berie na vedomie:  
 

a. správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch za obdobie 1. štvrťroka 

šk. roka 2017/2018,  

b. informáciu o plánovanej rekonštrukcii Hotelovej akadémie,  

c. informáciu o marketingových akciách školy, 

d. informáciu o realizácii projektu Euroscola,  

e. vzdanie sa členstva - člena (zástupca žiakov), 

f.  prijatie nového člena do rady školy - člena (zástupca žiakov). 

 
B. Schvaľuje:  

 
a. plán zasadnutí rady školy v roku 2018 

ZA: 8;  PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 0 
b. zriadenie školského internátu v priestoroch HA 

ZA: 8;  PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 0 
c. vyradenie odborov zo siete odborov vzdelávania 

ZA: 8;  PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 0 

d. zaradenie odborov do siete odborov vzdelávania 
ZA: 8;  PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 0 
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Predseda rady školy ukončil zasadnutie. 

 

Košice 12. 12. 2017 

Zapísala: MVDr. Anna Karnižová 

 

Ing. Rastislav Batromij 

  predseda rady školy
 


